
Zápis ze zasedání
Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují
konaného dne 21. 5. 2019, 20.00 hod.

Zasedání Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují zahájil starosta obce MVDr. Miroslav Věříš
(dále jen předsedající), který konstatoval, že bylo řádně svoláno a podle přiložené prezenční
listiny je přítomno 7 zastupitelů, tj. 100 % všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné.
Přítomní zastupitelé: MVDr. Miroslav Věříš, Mgr. Jakub Tláskal, Monika Lachmanová,
Blanka Šubrtová, MUDr. Růžena Potočková, Petr Tláskal, Ing. Vladimír Tláskal.

Určení ověřovatelů a zapisovatele:
Předsedající navrhl, aby zapisovatelem byl Jakub Tláskal a ověřovateli zápisu byly Monika
Lachmanová a Blanka Šubrtová.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

Schválení zápisu ze schůze Zastupitelstva ze dne 23. 4. 2019:
Předsedající seznámil přítomné zastupitele obce Slavětín nad Metují se zápisem ze schůze
zastupitelstva ze dne 23. 4. 2019. K zápisu nebylo připomínek ani návrhů zastupitelů a před-
sedající navrhl zápis schválit.
Návrh usnesení č. 2: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zápis ze schůze
Zastupitelstva obce ze dne 23. 4. 2019.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Schválení programu zasedání 21. 5. 2019:

1. Seznámení s výsledky auditu

2. Rozpočtové opatření č.3/2019

3. Ostatní

4. Diskuze

Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 3 bylo schváleno.

1. Seznámení s výsledky auditu
Předsedající seznámil zastupitele obce s výsledky přezkoumání hospodaření obce Slavětín
nad Metují, který proběhl v pátek 17. 5. 2019. Nebyli nalezeny žádné chyby a nedostatky.

2. Rozpočtové opatření č.3/2019
Předsedající seznámil zastupitele obce s rozpočtovým opatřením č.3/2019.
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3. Ostatní:

• Předsedající seznámil zastupitele s průběhem jednání se společností Eurovia, která za-
jistí opravu škod na obecní cestě směrem na Černčice (pozemk. parc. č. 1334) poni-
čené během loňské rekonstrukce železniční tratě a souvisejících uzavírek. Opravy budou
provedeny frézováním a asfaltováním v počtu 22 poškozených úseků, menší praskliny
řešeny vymytím tlakovou vodou a zalitím asfaltem.

Dále proběhla diskuze o plánované rekonstrukce této cesty, kterou plánuje obec Čern-
čice. Předpokládá se využití dotace a bylo by výhodné tuto rekonstrukci provádět ko-
ordinovaně s obcí Černčice. Předsedající navrhl, že se zúčastní jednání s obci Černčice.
Návrh usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují pověřuje starostu
obce MVDr. Miroslava Věříše k zastupování obce Slavětín nad Metují při jednáních
o společném postupu při rekonstrukci cesty pozemk. parc. č. 1334.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno.

• Předsedající navrhl znovu projednat výši nájemného v obecní prodejně a schválit výši
dotace na této prodejně.
Návrh usnesení č. 5: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje výši nájem-
ného na prodejně na 4000,- Kč za měsíc, tj. ve výši v místě obvyklé. Nájemci poskytuje
nájem v hodnotě 1,- Kč za 1 m2 za měsíc z důvodu udržitelnosti této prodejny v obci.
Nadále poskytne dotaci na služby, tj. elektrickou energii, vodné a stočné.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

4. Diskuze:

• Byli projednány požadavky na příspěvky ze ZŠ spec. NONA a na provoz Linky bezpečí,
které nebudou reflektovány.

• Proběhla diskuze o vybavení prostoru u obecní prodejny novými lavičkami. Se závěrem,
že v tuto chvíli je vybavení dostačující.

• Předsedající navrhl objednat ještě jednou svoz objemného odpadu, protože někteří
obyvatelé obce Slavětín nad Metují se nestihli zapojit do tohoto svozu. Odpad bude
objednán v první polovině června a občané o datu budou informováni letáčky.

• Proběhl diskuze o koupi stanu pro akce obce Slavětín nad Metují a SDH Slavětín nad Me-
tují. S tím souvisí i nutnost dokoupit sadu lavic a stolů pro tyto stany. Koupě proběhne
příležitostně podle vývoje cen.

• Kontrolní komise upozornila na stav lesů obce Slavětín nad Metují a nutnost řešení
kůrovcové kalamity. Před zimou je nezbytné zachránit náletové stromky natřením proti
okusu.

• Proběhla diskuze o budování chodníku do Hlohova. Zastupitelstvo se shodlo, že tato
oprava zatím není prioritou.

• Prodiskutovala se možnost úpravy okolí sportovního areálu u obecního úřadu.
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Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva 21. 5. 2019 v 21.50 hod.

Zápis byl vyhotoven dne 24. 5. 2019.

Zapsal: Ověřovatelé: Starosta:

Přílohy: prezenční listina, rozpočtové opatření č. 3.

Vyvěšeno na úřední desce dne 25. 5. 2019. Sejmuto z úřední desky dne 12. 6. 2019.
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